
 

F E L J E G Y Z É S 

Készült: a Mucsonyi Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 3744. Mucsony, Fő út 

2.sz.alatt, 2017. február 01-én (szerdán) du. 14.00.órai kezdettel megtartott költségvetési 

megbeszélésről 

 

Jelen vannak:  Viszlai Viktor          polgármester 

Urrné Gál Emese                jegyző 

   Mezei-Nagy Zsuzsanna     pü.oszt.vez. 

    

Tárgy:  A Mucsonyi Polgármesteri Hivatal    2017.évi költségvetési tervezetének előzetes 

megtárgyalása 

 

Viszlai Viktor polgármester köszönti a megbeszélésen megjelenteket. 

Előadja, hogy az önkormányzat, ezen belül az intézmények  2017.évi költségvetése előzetesen 

elkészült, melyet a vonatkozó jogszabály alapján annak elfogadása előtt szükséges egyeztetni 

az intézmények vezetőivel. Kéri, hogy a takarékosság maximális figyelembe vételével 

kerüljön elkészítésre a Mucsonyi Polgármesteri Hivatal 2017.évi költségvetése. 

 

Urrné Gál Emese jegyző közli, hogy a béreket és járulékait előzetesen egyeztették, amely 

szerepel a költségvetés-tervezetben, amelyekkel egyetért és kéri, hogy ezek összegei  

kerüljenek be a végleges költségvetésbe. Kéri továbbá, hogy a Polgármesteri Hivatal 

épületének felújítása – pályázati kereten belül – kerüljön beépítésre az idei költségvetésbe.  

 

Viszlai Viktor polgármester ismerteti, hogy a TOP-pályázat keretein belül Mucsony 

Nagyközség Önkormányzata leadta az igényeit, melyben szerepel a Polgármesteri Hivatal 

felújítása, korszerűsítése. Tudomása szerint nem jöttek még ki ilyen jellegű pályázati 

felhívások, bízik benne, hogy a következő időszakban erre sor kerül. Ezek a pályázatok 

100%-os támogatásúak, tehát nem igényelnek önrészt.  

 

Urrné Gál Emese jegyző hangsúlyozza, hogy szükséges az anyakönyvi helyiség festése, 

illetve a beázás megszüntetése is. Ezen felül kéri, hogy a hivatal folyosóját, valamint a 

Pénzügyi Osztály helyiségeit is fessék át az idén.  

 

Viszlai Viktor polgármester elmondja, hogy a fenti munkálatokhoz az anyagköltséget 

szükséges betervezni, amely kb. 300eFt összeget tesz ki. Egyetért azzal, hogy szükséges lenne 

a fenti helyiségek festése, amelyet majd ütemezni kell fontossági sorrendet állítva.  

 

Urrné Gál Emese jegyző ismerteti, hogy a munkába járás költsége is be lett tervezve a 

költségvetésbe, valamint a továbbképzésekkel kapcsolatos díjak, amelyek elvégzése kötelező 

a köztisztviselők számára. Jelenleg folyik a köztisztviselők ASP-s képzése, melyhez a 

szükséges eszközöket, valamint a képzésen történő részt vételt is biztosítani szükséges. Az 
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még nem ismert, hogy 2018.január 01.napjától mely dolgozók részére lesz kötelező ez a 

képzés, de valószínű, hogy ebben az évben jelentkezni fognak  az ezekkel kapcsolatos 

költségek. A munkaruha költségével, amely 25eFt/év egyetért, amely összeg megegyezik a 

többi intézményben alkalmazottak munkaruha költségével. Ez a költség egyébként csak az 

Mt.szerint alkalmazott dolgozókat érinti.  

 

Viszlai Viktor polgármester hangsúlyozza, hogy a Polgármesteri Hivatal épületének 

tekintetében fontos lenne a tetőbeázások megszüntetése, valamint az épület körüli 

vízelvezetés megoldása is. Felhívja a figyelmet az irodaszer és nyomtatványok 

vonatkozásában a még fokozottabb takarékosságra, kiemelten a géppapírok használatára, 

amely jelentős mennyiségű éves szinten.  

 

Urrné Gál Emese jegyző elmondja, hogy az évben adóügyi igazgatás területén is 

megnövekszik a nyomtatások száma, amely a központi nyomtatón keresztül történik majd.  

 

Viszlai Viktor polgármester ismerteti, hogy már most látszik, hogy a kiadások összege több, 

mint 100MFt összeggel haladják meg a bevételeket. Erre a problémára megoldást kell találni 

az önkormányzat költségvetésében.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető előadja, hogy nem olyan ütemben érkeznek a 

bevételek, ahogy a kiadásokat kell fedezni. A közvilágítás költségei például az elmúlt évben 

valamilyen ok miatt jelentősen emelkedett, ezt a tételt még alaposabban meg kell vizsgálni 

önkormányzati szinten.  

 

Urrné Gál Emese jegyző felhívja a figyelmet arra, hogy az adótartozások kapcsán jelentős 

összegeket sikerült az elmúlt évben behajtani, de ez már az idén csökkenni fog, hiszen 

csökkent a kintlévőségek mértéke is. Szeretné tudni, hogy van-e lehetőség a hivatali gépkocsi 

cseréjére, amely szintén sürgős lenne, hiszen a jelenlegi gépkocsi már nagyon régi. 

 

Viszlai Viktor polgármester egyetért a fentiekkel, de a beszerzés csak pályázati úton 

történhet meg, amelyről jelenleg nincs tudomása. Amennyiben ilyen jellegű pályázati kiírás 

lesz, akkor ezt a témát újra meg fogják tárgyalni. 

 

A jelenlévők részéről több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Viszlai Viktor polgármester megköszönte a jelenlévők munkáját és a megbeszélést bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Viszlai Viktor      Urrné Gál Emese 

polgármester             jegyző 



 

 

F E L J E G Y Z É S  

 

Készült: a Mucsonyi Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 3744. Mucsony, Fő út 

2.sz.alatt, 2017. február 01-én (szerdán ) de.9.00.órai kezdettel 

 

Jelen vannak:  Viszlai Viktor  polgármester 

                 Urrné Gál Emese   jegyző  

                 Harsányi Róbert  ügyvezető 

                 Mezei-Nagy Zsuzsanna    pü.oszt.vez. 
 

Tárgy: A Mucsonyi Településüzemeltetési Nonprofit Kft.  2017.évi költségvetési 

tervezetének előzetes megtárgyalása 
 

Viszlai Viktor polgármester köszönti a megbeszélésen megjelenteket. 

Ismerteti, hogy elkészült az intézmények előzetes költségvetése, melyet minden 

intézményvezető írásban megkapott abból a célból, hogy az abban szereplő adatokat át tudja 

tekintetni, illetve leellenőrizni. Az egyik legfontosabb dolog, hogy a Kft. találja meg a helyét az 

önkormányzat rendszerében, elsősorban az intézmények karbantartása, a bevételszerző 

tevékenység végzése, a közfoglalkoztatás irányítása területén, és elmondható, hogy az ehhez 

szükséges feltételek biztosítottak  költségvetési forrásból. Az év indulása 1 fő dolgozó 

csökkentésével kezdődött. Előzetesen már átbeszélték a személyi költségeket. A tervek szerint 

a Kft. költségvetése 31.812.000,-Ft. Kéri az ügyvezetőt, emelje ki azokat a tevékenységeket, 

melyeket 2017.évben kiemelten terveznek elvégezni. 

 

Harsányi Róbert ügyvezető elsőként az intézmények karbantartásával kapcsolatos 

feladatokat emeli ki a zavartalan munka biztosítása érdekében. A közterületeke, közutak, 

parkok karbantartása, valamint az önkormányzat kötelezően ellátandó feladatainak a végzése a 

következő kiemelt cél. A közfoglalkoztatott dolgozók irányítása, az ehhez kapcsolódó pályázati 

anyagok elkészítése, az azokban történő közreműködés, a beszerzések lebonyolítása. Az 

értékteremtő  startmunkával kapcsolatos ügyek intézése is fontos feladata a Kft-nek ebben az 

évben is. Fontos a megtermelt áruk értékesítése, a kapcsolattartás, a szállítások lebonyolítása, 

az ezzel kapcsolatos marketing feladatok ellátása. Tudni kell azt, hogy kevesebb féle  terméket 

fognak előállítani ebben az évben, de jóval nagyobb mennyiségben. Kiemelt feladat továbbá az 

iskolabusz járatainak biztosítása, a közutak, járdák, gépi földmunkák ellátása és a nehézgép 

kezelése.  

 

Viszlai Viktor polgármester ismerteti, hogy a Kft. szakember hiánnyal küzd, nincs  olyan 

szakember, akikkel munkát lehetne vállalni, kivéve 1 fő villanyszerelő.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető ismerteti, hogy jelenleg a társasház kezeléséből 

vannak bevételei a Kft-nek.  

 

Urrné Gál Emese jegyző véleménye szerint a Kft-nél alkalmazott szakemberek létszámát meg 

kell emelni, hiszen jelenleg az érzékelhető, hogy az intézmények karbantartása is akadozik 

pontosan azért, mivel nincs megfelelő szakember. Megoldásként javasolja, hogy az ügyvezető 
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hirdesse meg az üres szakember állást, és ha nem is a településről, de előfordulhat, hogy tud 

olyan szakembert alkalmazni, aki el tudja a rá bízott szakmunkákat látni.  

 

Harsányi Róbert ügyvezető ismerteti, hogy vízvezetékszerelőre, festő szakmunkásra lenne a 

legnagyobb szükség, akik a lakások felújítását tudnák elvégezni. A közfoglalkoztatott 

dolgozók között nem található olyan szakember, aki ezeket el tudná látni és ezekhez a 

dolgozókhoz nagy szükség lenne munkairányítóra is, hiszen önálló munkavégzést nem lehet 

elvárni a dolgozók nagy többségétől. A Kft.alkalmazásában álló dolgozók leterheltsége nem 

100%-os, hanem 120%-os, tehát Őket már nem lehet tovább terhelni. A Kft-re vonatkozó 

jogszabály úgy szól, hogy a Kft. fő feladata az önkormányzat által átadott állami feladatok 

ellátása, ezen felül pedig a szabad kapacitással lehet vállalkozni. De nincs szabad kapacitása a 

Kft-nek. Tudni kell azt, hogy 1 fő, jelenleg a Kft.alkalmazásában álló dolgozó átkerül a 

szövetkezethez az év folyamán.  

 

Urrné Gál Emese jegyző ismételten hangsúlyozza, hogy a szabad szakember állást meg kell 

hirdetni és elképzelhető, hogy találnak olyan szakembert, aki megfelel az elvárásoknak.  

 

Harsányi Róbert ügyvezető problémaként veti fel azt, hogy a közfoglalkoztatott dolgozók 

közül az intézményekben többen is dolgoznak, de a karbantartási feladatokat nem látják el. 

Tehát továbbra is a Kft. feladata marad a karbantartás, beleértve például a hóeltakarítást is, 

holott ehhez nem szükséges szakember alkalmazása. Például az óvodában dolgozók 1 fő, de 

mégis a többi közfoglalkoztatott lapátolja el a havat és a többi intézmény esetében is például a 

rakodási, pakolási munkákat is a nem az intézményben foglalkoztatott dolgozóknak kell 

elvégezniük. A jövőben ezen szerinte változtatni kellene és nem csak olyan  személyeket 

kellene az intézményvezetőknek kiválasztani, aki nem tudják ezeket a karbantartási munkákat 

ellátni.  

 

Urrné Gál Emese jegyző kiemeli, hogy a Kft. alapvető feladatai közé tartozik az intézmények 

karbantartása, ezért szükség van szakemberek alkalmazására, amelyet a fenti módon javasol 

betölteni a Kft.keretein belül. 

 

Harsányi Róbert ügyvezető egyetért a fenti ötlettel. Ismerteti, hogy a közfoglalkoztatási 

rendszerben is kevés a szakember, ezért más településről is próbálnak majd alkalmazni 

szakembereket. Problémát jelent még a fentieken kívül az , hogy a közfoglalkoztatásban 

alkalmazottak közül is többen a tavasz és a nyár folyamán idénymunkát vállalnak, elmennek 

külföldre, tehát felmondják a jogviszonyukat. Mindezeket az előző évek tapasztalatai alapján 

mondja el.  

 

Viszlai Viktor polgármester egyetért azzal, hogy +1 fő szakember bérét és járulékait állítsák 

be a Kft. költségvetésébe 161.eFt/hó bruttó összeggel és ha megfelel az elvárásoknak, akkor a 

jövőben vissza lehet erre a témára térni.   

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vez. ismerteti, hogy a +1 fő alkalmazását figyelembe véve a 

Kft. 2017.évi költségvetése a 34.169.000,-Ft összegre módosul. A szükséges 

átcsoportosításokról havonként fognak egyeztető a Kft. ügyvezetőjével.  
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Kéri a Kft. ügyvezetőjét, hogy a jövőben a beszerzésekről  programonként és 

költségnemenként készítsék el a megrendeléseket és természetesen hozzá számlákat.  

Nyomatékosan kéri azt, hogy ha egy beszerzés egyedi értéke meghaladja a 200eFt összeget, 

akkor a három árajánlatot még a beszerzést megelőzően küldjék meg a Pénzügyi Osztálynak a 

megrendeléssel együtt, mivel ezeket rögzíteni kell a gazdálkodási rendszerben.  

 

A jelenlévők részéről több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Viszlai Viktor polgármester megköszönte a megbeszélésen megjelentek munkáját és 

elmondja, hogy az elhangzottak a megbeszélésnek megfelelően betervezésre kerülnek az 

intézmény költségvetésébe. 

 

 

                                        K.m.f. 

 

 

 

 

 

          Viszlai Viktor              Harsányi Róbert 

           polgármester                       ügyvezető  



 

F E L J E G Y Z É S 

Készült: a Mucsonyi Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 3744. Mucsony, 

Fő út 2.sz.alatt, 2017. január 31-én  (kedden) de. 9.00.órai kezdettel megtartott 

költségvetési megbeszélésről 

 

Jelen vannak:  Viszlai Viktor  polgármester 

Urrné Gál Emese                jegyző 

   Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vez. 

   Borosné Bodnár Mária  intézményvezető 

 

 

Tárgy:  A Mucsony és Társult Települései Család- és Gyermekjóléti   Szolgálat   

2017.évi költségvetési tervezetének előzetes megtárgyalása 

 

Viszlai Viktor polgármester köszönti a megbeszélésen megjelenteket. 

 

Előadja, hogy az önkormányzat, ezen belül az intézmények  2017.évi költségvetése 

előzetesen elkészült, melyet a vonatkozó jogszabály alapján annak elfogadása előtt 

szükséges egyeztetni az intézmények vezetőivel. A költségvetésben szerepel a 

dolgozók bére és annak járulékai, a dologi és rezsiköltség.  Az előzetes kalkulációk 

alapján minden, a társulásban részt vevő önkormányzat hozzájárul a kiadásokhoz, 

mivel az állami források nem fedezik le a teljes költséget. A hozzájárulás mértéke 

változó, hiszen az a települések  lakosságszámától függ többek között. Ismerteti, hogy 

ezt a megbeszélést megelőzően is történtek egyeztető tárgyalások az intézmény 

költségvetése tárgyában, és az ott elhangzottak figyelembe vételével került a mai 

megbeszélésre a költségvetés előzetes adatai elkészítésre. 

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vez. ismerteti, hogy 2017.évtől nem került 

betervezésre az intézmény költségvetésébe az étkezési utalvány, amely biztosított volt 

az előző években, és amelyet  közel 50%-os adó terhelt. E helyett került viszont 

betervezésre évente összesen 100eFt összegű béren kívüli juttatás, amelyet 

készpénzben lehet a dolgozó részére kifizetni. 

 

Viszlai Viktor polgármester  a fenti összeg nettó összeget jelent a dolgozók számára 

és amely juttatást az évben két alkalommal tervezik kifizetni. Kéri az intézmény 

vezetőjét, hogy tájékoztassa arról a jelenlévőket, hogy mely időpontban fogják a 

dolgozók részére a kétszer 50eFt összeget kifizetni. A juttatás nettó összeget jelent.  
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Borosné Bodnár Mária intézményvezető szerint évente két alkalommal, Húsvét előtt 

és a Szociális munka napján kívánják a dolgozók részére kifizetni. 

 

Viszlai Viktor polgármester ismerteti, hogy az előzetes megbeszélésen 

megtárgyalták az intézmény személyi kiadásait, amely betervezésre került az 

intézmény költségvetésébe. A dologi költségek tekintetében kéri figyelembe venni a 

TOP pályázatokat az épület felújítására vonatkozóan. Reméli, hogy a pályázat alapján 

sor kerül az épület szociális és egészségügyi részén is a felújításra. Az nem biztos, 

hogy a felújítás 2017.évben elkészül, de a munkákat 2018.évben be kell fejezni. Az 

évben tehát a minimális dolgokra kell csak költenie az intézménynek ebben a 

tekintetben.  

 

Borosné Bodnár Mária intézményvezető hangsúlyozza, hogy az épület felújítása 

nagy lépés lenne az intézmény életében. Sajnos elmondható, hogy az épületben a fűtés 

folyamatosan rossz, alacsony  a hőmérséklet, (15-17 fok), a bejárati ajtaja az épületnek 

folyamatosa nyitva van, mivel nagyon elvetemedett.  

A dolgozók bérét és annak járulékait az állam, ha nem is teljes mértékben de 

támogatja. Az év elején elkészültek átsorolásai, mely érintette a garantált 

minimálbéreket, valamint a jogszabályban biztosított összevont szociális ágazató 

pótlékok összegét is. A munkába járás költsége is betervezésre került az előző évi 

felhasználás alapján. Egyébként az intézmény létszámában nem történt változás ebben 

az évben.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vez. ismerteti, hogy a béreket,  illetve a pótlékokat 

csak a munkában töltött napokra vonatkozóan támogatják, ha valaki táppénzen, vagy 

szabadságon van, akkor arra az időszakra nem. 

 

Borosné Bodnár Mária intézményvezető hangsúlyozza azt,  hogy az ellátotti létszám 

számítása megváltozott. A gondozónők most 147 órás havi keretet kaptak, és ez 

alapján kerülhet számításra a szociális gondozói létszám. A normatívánál fog  okozni 

változást az év második felében.  A személyi gondozás és  szociális segítés elkülönül 

és egy magasabb normatívát kapott, mely 210eFt+30%, mivel társulásban látják el 

ezeket a feladatokat. A személyi gondozottnak a normatívája így 273eFt. A szociális 

segítés normatívája pedig – amelyet közfoglalkoztatott dolgozó is elláthat – 25eFt. A 

BAZ.Megyei Kormányhivatal részéről megérkezett a tájékoztatás arról, hogy a 

bejegyzett ellátotti létszám 126 fő. Ezt a létszámot személyi gondozásra írták elő, 

amely a magasabb normatívát jelenti. A gondozotti létszám feltöltésekor ez a 

figyelembe vehető maximális létszám.  
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A dologi költség tekintetében az előző évi felhasználást vették figyelembe. 

Elmondható, hogy az elmúlt évben nem igazán történtek beszerzések, tisztítószer, 

irodaszerek kerültek megvásárlásra és két db kerékpár.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető elmondja, hogy sajnos ez minden intézmény 

esetében így történt. 

 

Viszlai Viktor polgármester ezután tételesen  ismerteti az intézmény költségvetési 

tervezetében szereplő dologi kiadások összegét, minden kormányzati funkción.   A 

dolgozók munkaruha juttatása 20eFt összegben került betervezésre.  

 

Viszlai Viktor polgármester szerint át kell majd a végleges adatok rögzítése előtt 

tekinteni az intézmény villamos áram fogyasztására vonatkozó számokat, melyet 

alacsonynak tart ebben a tervezetben. Az épület teljes áramköltsége 3MFt, és az 

intézmény az épület 1/3 részében helyezkedik el, ezért a 200eFt összeget alacsonynak 

találja.  

 

Borosné Bodnár Mária intézményvezető elmondja, hogy a telefonköltségek 

alacsonyabbak  lettek köszönhetően az új szerződésnek. Kéri, hogy a munka és 

védőruha beszerzésére tervezzenek összesen 40eFt összeget, és kéri, hogy ebben az 

évben összesen 8 db kerékpár beszerzését biztosítsák a költségvetésben. Ebből 2 db 

kerékpárra Nagybarca településen van szükség, 3 db kerékpárra Mucsony településen, 

és 3 db kerékpárt szeretnének megvásárolni Bánhorváti településen. E kerékpárok 

beszerzési ára a társult településeket arányaiban érinti. Egy kerékpár kb. 65-70eFt 

összegbe kerül. Kéri továbbá, hogy tervezzék be egy hűtőszekrény beszerzését is 

150eFt összegben,  hiszen jelenleg nagyon kicsi a hűtőszekrényük, mely főleg a nyári 

időszakban gondot jelent. Ezen felül kéri 2 db laptop biztosítását is. 

 

Viszlai Viktor polgármester előadja,  hogy a két laptop beszerzése összesen 400eFt 

összeget tesz ki.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető felhívja a figyelmet arra, hogy a fentiekben 

elhangzott kérések betervezésre kerülnek az intézmény költségvetésébe, de azokat 

csak a félév letelte után lehet realizálni, amennyiben a likviditás ezt megengedi. 

 

A jelenlévők részéről több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Viszlai Viktor polgármester megköszönte a jelenlévők munkáját és a megbeszélést 

bezárja. 
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K.m.f. 

 

 

 

 

Viszlai Viktor      Borosné Bodnár Mária 

polgármester         intézményvezető 

 

 

 

 

 

 



 

 

F E L J E G Y Z É S  

 

Készült: a Mucsonyi Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 3744. Mucsony, Fő út 

2.sz.alatt, 2017. január 31-én (kedden) du.13.00.órai kezdettel 

 

Jelen vannak:  Viszlai Viktor  polgármester 

                 Urrné Gál Emese   jegyző  

                 Szepesi Margit  intézményvezető 

                 Mezei-Nagy Zsuzsanna    pü.oszt.vez. 
 

Tárgy: A Mucsonyi Általános Művelődési Központ és Konyha 2017.évi költségvetési 

tervezetének előzetes megtárgyalása 
 

Viszlai Viktor polgármester köszönti a megbeszélésen megjelenteket. 

Ismerteti, hogy elkészült az intézmények előzetes költségvetése, melyet minden 

intézményvezető írásban megkapott abból a célból, hogy az abban szereplő adatokat át tudja 

tekintetni, illetve leellenőrizni. Ebben a költségvetésben szerepelnek a dolgozók munkabérei és 

annak járulékai, a dologi és a rezsiköltségek. 

Ezek a költségek az elmúlt évi adatok alapján kerültek betervezésre, a bérek pedig az aktuális 

létszám, illetve illetményadatok alapján.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető ismerteti, hogy a tervek szerint 1 fő bére került 

betervezésre az intézményhez február 01.napjától. Az 5 fő konyhai dolgozó átkerült az 

intézményhez, mely dolgozók bére és juttatásai szintén betervezésre kerültek.  

 

Szepesi Margit intézményvezető  előadja,  hogy áttekintette az előzetes költségvetési tervet 

és kéri,  hogy az alábbiak szerint kerüljön pontosításra a személyi bérek és juttatások adatai: 

2017.február 01.napjától 1 fő kerül felvételre az intézményhez. A konyhai dolgozók közül 1 fő 

készül nyugdíjba vonul és az előzetes információk alapján 2017.októberétől fogja kérni a 

nyugdíjazását. A vonatkozó jogszabály szerint a 8 hónap felmentési időből 4 hónap időtartamra 

köteles a munkáltató a dolgozót felmenteni a munkavégzés alól, tehát június 01.napjától fogja a 

felmentési idejének ezt a részét tölteni. Ezt megelőzően pedig kiveszi az időarányos 

szabadságát, mely a számítások alapján 28 nap. 1 fő dajka pedig február 15.napjáig dolgozik, 

aki most jelenleg a felmentési idejét tölti, utána pedig nyugdíjba kerül. Június 01.napjával pedig 

szintén 1 dolgozó nyugdíjba vonul, aki jelenleg a 8 hónapos felmentési idő alatt áll.  

Fentieken kívül ismerteti, hogy a dolgozók által igényelt kompenzációt továbbították a MÁK 

felé, de egyéni elbírálás történik és annak mértéke jelenleg nem ismert. Kéri ezt az összeget is 

betervezni az intézmény költségvetésébe. Sajnos volt olyan dolgozó, aki jogosult lett volna erre 

az összegre, de valamilyen ok miatt nem kapta azt meg az elmúlt időszakban, pedig a hasonló 

jogviszonnyal és illetménnyel rendelkező dolgozók megkapták azt. Jelenleg még nem ismert, 

hogy milyen mértékű lesz a kompenzáció összege és kik is fogják azt megkapni. 1 fő dolgozó 

tekintetében szükséges a pótlék mértékének a módosítására is, melynek elkészítése 

folyamatban van.  

Kéri a fentiekben részletezett dolgozók tekintetében figyelembe venni azt, hogy az étkezési 

utalványok mely dolgozókat és milyen időtartamban illeti meg, és így ezt az összeget 
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szerepeltetni a költségvetésben. 1 dolgozó tekintetében kéri egyeztetni az utazási költség 

összegét, mely 61.320,-Ft/év és további 1 dolgozó tekintetében ez az összeg 98.800,-Ft/év.  

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető előadja, hogy a kompenzációt a MÁK egyedileg 

bírálja el. Elmondja továbbá, hogy az évben az étkezési utalványok helyett minden dolgozó 

tekintetében évi 100eFt nettó összegű béren kívül juttatás kerül betervezésre, mely  után az 

adót a munkáltató fizeti meg. A vonatkozó jogszabályok alapján módosítani fogják az 

intézmény költségvetési tervezetében az egyeztetett létszámot illetően a bérek és járulékaik 

összegét.  

 

Szepesi Margit intézményvezető kéri továbbá, hogy az óvoda, illetve a Petőfi Sándor 

Művelődési Ház tervezett költségvetését különítsék el, hogy annak összesített adata ne az 

óvodánál kerüljön betervezésre. Elmondja továbbá,  hogy sni-s gyermekre nem lett kiadás 

tervezve, holott jelenleg is van ilyen óvodás gyermekük, amelynek van kiadása, 10 hónapot 

figyelembe véve 350eFt összeg. 

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető kéri, hogy az intézményvezető jelölje meg azokat a 

kiadásokat arányosan, amelyek az sni-s gyermekre, hogy a szóban forgó kiadást be tudják 

tervezni.  

 

Viszlai Viktor polgármester a munkaruha összegének 20eFt összeg/fő/év került betervezésre, 

de lehetőség van arra,  hogy más intézményhez hasonlóan ez az összeg 40eFt/fő/év összeg 

legyen.  

 

Szepesi Margit intézményvezető a személyi bérek és járulékaik tekintetében ismerteti, hogy a 

előzetes információk szerint 1 fő óvónő az év végétől nyugdíjba készül, mely alapján 

szeptember elejétől fel kell menteni a munkavégzés alól.  

 

Urrné Gál Emese jegyző felhívja  a figyelmet arra, hogy a vonatkozó jogszabályban foglaltak 

szerint bölcsődét kell indítani ebben az évben, melyhez a szükséges dologi és egyéb költségeket 

betervezték a költségvetésbe. 

 

Mezei-Nagy Zsuzsanna pü.oszt.vezető hangsúlyozza, hogy a bölcsőde beindításához többek 

között 50eFt összegű munkaruha kiadás került betervezésre, egyéb tárgyi feltételek 

biztosításához pedig 1,5MFt összeg. 

 

Szepesi Margit intézményvezető kéri továbbá, hogy az óvoda részére folyóirat megrendelésre 

300eFt, és a művelődési ház részére pedig 100eFt kerüljön biztosításra a költségvetésben.  

Alacsonynak tartja a betervezett összeget az irodaszer beszerzésére, kéri, hogy ez az összeg 

300eFt összeg legyen. 

 

A jelenlévők részéről több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 
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Viszlai Viktor polgármester megköszönte a megbeszélésen megjelentek munkáját és 

elmondja, hogy az elhangzottak a megbeszélésnek megfelelően betervezésre kerülnek az 

intézmény költségvetésébe. 

 

 

                                        K.m.f. 

 

 

          Viszlai Viktor            Szepesi Margit 

polgármester                 intézményvezető 


